
Kritična ocena dela
Začels so ae ftrajevne vofifne

/onference zveie r^iervnih voja-
§klh stareSin, SKlenjono je bilo. da
••* opravijo do konca lela. kec bo
jbCinska votilna konferenca tako)
/ nasledn|em letu Veliko priprav
in naporov je bilo ter razgavorov v
občinskem prodsedslvu in v kra-
|6vn)h organtzactjah. da se volitve
solidno izvedejo in izvolijo mlajši
In sposobni, ki so voljm delovati za
boljfii napredek ZRVS Vsem, ki so
do sedaj nesebično delovall in
dvigmli ugled organizacije ZRVS,
pa pnpada posebna zativala.

Krajevna organlzaclja ZRVS Tri-
glav je prva izvedla voiilno konfe-
renco, Predaedstvo organizacije,
na Čelu s predsednlkom Alojzem
žoržem, je veliko naredllo za iz-
boljSanje usposabl|anja člangtva.
Že pred tetom so izvedlt taktično
vajo -vod v zasedi" na Igu, s stre-
tjanjem z vojaiko pištolo in prever-
Janjem znanja Letos so vajo izved-
ti v Soiskem centru republiškega
sekretariaia za notranje zadeve v
Tacnu pod Smarno goro. Tu so se
seznaniti tudi z lovom na diverzan-
\e s pomoCjo dresiranih psov in
odkrivanjem mamll v avtomobilih.
Poleg redno nafirtovanih nalog so
tetos v seplembru na Igu izvedll
tovariStco in tekmovalno sreianje z
rezervnimi vojaikim stareStnami iz
pobratene krajevne orgamzaciie
ZRVS Gornja Vežica z Reke. Tek-
movaii so v poznavanju topografi-

Zahvala
V spomin umrli JERI ČEBULJ

so krajani Ulice bratov ČEBU-
LJEV zbrali 9.000 din. Denar so
poklonili naši Soli, zato se jim
PIONIRSKA ORGANIZACIJA OS-
NOVNE ŠOLE DANILE KUMAR.
LJUBLJANA. Godeževa 11. lepo
zahvaljuje.

je, nudenju prve medicmske po-
mofii In v streljanju z malokalibr-
sko pu&ko, Bezigrajsko ekipo so
sestavljali RVS tudi iz KS KoroSkih
partizanov in KS Stadion. Za to
tekmouanje so imeli 5e posebne
pnprave. zato ga je smatrali kot
dopolnilno strokovno izobraže-
van|e.

Razpravljalci so ugotovili. da do-
sedanji način dela, kljub vsem
uspehom, povsem ne ustreza in
potrebno bo najti še bolj izvirne in
kvaliteine oblike, da bi pritegnili še
ostale RVS, ki se nekako izogibajo
svojih obveznosli.

Na koncu je konferenca Izvolila
za novega predsedmka Marjana
Pivka.

Krajevna organlzacijs ZRVS
Ivan KavčiC je imela med prvimi
svojo volllno letno konferenco. Po-
ročilo predsednika Janeza Waggra
so dlani v razpravi podprh in doda-
li. da je potrebno vač skrbi posveti-
ti metodam dela in tako zagotoviii
veCjo udefežbo. Ugotovljeno je bi-
lo, da kljub nekaterim novim prije-
mom udelelba tlanstva ni bila za-
dovoliiva. V programskift usmeri-
tvah so bile te pobude vnešene in
novo predsedstvo bo konkretm
plan dela izdelalo na svoji prvi seji.

Zelo zanimivo je bilo poročilo
Vlada Lapajneta. praporščaka or-
ganizacije. ki je opisal sodelovanje
z mladimi z osnovne šoie Milana
$u&ter$i£a. Med drugim je pouda-
dl, da nepnsiljeno sodelovanje sta-
rejftih z mladimi rodi uspeh. kar |e
osebno dokazal, ko je z mladimi
prebodil veliko poti partizanskih
kunrjev, Član organizacije Vili Gre-
benc pa je izpostavil Se vedno pre-
majfino fronlo organiziranost
ZRVS v okvlru socialrstične zveze.

Tajnik občinske organizacije
ZRVS Viki Ramovš je pozdravil
konlerenco in predstavil program
dela usposabljanja za leto 1985/86.

Konferenca je izvolila za novega
predsednika Vojislava Jankoviča.

DUŠAN REBOLJ


